

Controller with Fan

FCC ID: YHXMB20040220
IC: 10640A-MB20040220

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Note: The label is Silver Dragon Sticker on the sample.





CAUTION - HOT SURFACE

OUTDOOR HOUSEHOLD USE ONLY
ELECTRICAL REQUIREMENTS
VOLTAGE: 100-240VAC / AMPERAGE: 0.45A
WATTS: 18W / HERTZ: 50/60HZ



WARNINGS

Read and follow all warnings and instructions before assembling and using the appliance. The instruction manual contains important information necessary for the proper assembly and safe use of the appliance. Follow all warnings and instructions when using the appliance. Do not operate this appliance without reading instruction manual.

REDUCE RISK OF ELECTRIC SHOCK, KEEP CORD DRY AND OFF GROUND. / TO ENSURE CONTINUED PROTECTION AGAINST RISK OF ELECTRIC SHOCK, USE APPROVED GROUNDED ELECTRICAL OUTLET ONLY. / PROTECT AGAINST ELECTRIC SHOCK, DO NOT IMMERSE PLUG-IN CORD OR CONTROL PANEL IN WATER OR ANY OTHER LIQUID. / DO NOT EXPOSE TO RAIN OR WATER. / STORE UNIT INDOORS WHEN NOT IN USE - OUT OF REACH OF CHILDREN. / KEEP DRY - DO NOT IMMERSE IN WATER. / DO NOT STORE OR USE GASOLINE OR OTHER FLAMMABLE LIQUIDS OR VAPORS IN THE VICINITY OF THIS APPLIANCE. / UNIT MUST BE ON A LEVEL, STABLE SURFACE ON THE GROUND. / DO NOT PLACE ON TABLES OR COUNTERS. / DO NOT MOVE UNIT WHILE HOT. / UNPLUG FROM OUTLET BEFORE CLEANING. / MAINTAIN 10 FEET MINIMUM CLEARANCE FROM SIDES AND BACK OF APPLIANCE TO COMBUSTIBLE MATERIALS. / UNATTENDED COOKING LEADS TO COOKING FIRES. / IMPROPER USE CAN CAUSE UNCONTROLLED FIRE. / THIS APPLIANCE IS INTENDED TO BURN CHARCOAL ONLY. / IF FIRE OCCURS, CALL FIRE DEPARTMENT. / DO NOT TRY TO MOVE APPLIANCE, TRY TO SMOTHER FIRE, OR PUT WATER ON THE FIRE. / CARBON MONOXIDE HAZARD! BURNING CHARCOAL INSIDE AN ENCLOSED AREA CAN KILL YOU. IT GIVES OFF CARBON MONOXIDE WHICH HAS NO ODOR. NEVER BURN CHARCOAL OR WOOD UNDER A ROOF OR ENCLOSED AREA (HOME, GARAGE, PORCH, VEHICLES OR TENTS). / NEVER USE GASOLINE OR OTHER HIGHLY VOLATILE FLUIDS AS STARTER. THEY CAN EXPLODE. / WEAR GLOVES WHEN REMOVING COOKING GRATES AND ADDING CHARCOAL. / HOT COALS MUST BE COMPLETELY OUT AND COOLED BEFORE REMOVING ASHES AND STORING UNIT.



ATTENTION - SURFACE CHAUDE

USAGE À L'EXTÉRIEUR UNIQUEMENT
EXIGENCES ÉLECTRIQUES :
TENSION : 100-240 V C.A. / INTENSITÉ : 0,45 A
PUISSANCE : 18 W / HERTZ : 50/60 HZ



AVERTISSEMENTS

Lisez et suivez la totalité des avertissements et des instructions fournis avant d'assembler et d'utiliser l'appareil. Le manuel d'instructions contient des renseignements importants et nécessaires au bon assemblage et à l'utilisation sécuritaire de l'appareil. Suivez la totalité des avertissements et des instructions lors de l'utilisation de l'appareil. Ne pas faire fonctionner cet appareil avant d'avoir lu le mode d'emploi.

POUR RÉDUIRE LE RISQUE DE DÉCHARGE ÉLECTRIQUE, GARDER LE CORDON SEC ET AU-DESSUS DU SOL. / POUR ASSURER UNE PROTECTION CONTINUE CONTRE LE RISQUE DE CHOC ÉLECTRIQUE, UTILISER UNE PRISE ÉLECTRIQUE MISE À LA TERRE APPROUVÉE SEULEMENT. / POUR VOUS PROTÉGER CONTRE LES CHOC ÉLECTRIQUES, NE PAS IMMERGER LE CORDON OU LE PANNEAU DE COMMANDE DANS DE L'EAU OU D'AUTRES LIQUIDES. / NE PAS EXPOSER À LA PLUIE OU À L'EAU. / RANGER L'APPAREIL À L'INTÉRIEUR LORSQU'IL NE SERT PAS - HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. / GARDER AU SEC - NE PAS IMMERGER DANS L'EAU. / NE PAS CONSERVER OU UTILISER D'ESSENCE OU D'AUTRES LIQUIDES OU VAPEURS INFLAMMABLES DANS LES ALENTOURS DE CET APPAREIL. / L'APPAREIL DOIT ÊTRE POSÉ SUR LE SOL, SUR UNE SURFACE HORIZONTALE ET STABLE. / NE PAS POSER L'APPAREIL SUR UNE TABLE OU UN COMPTOIR. / NE PAS DÉPLACER L'APPAREIL LORSQU'IL EST CHAUD. / DÉBRANCHER L'APPAREIL DE LA PRISE AVANT DE LE NETTOYER. / GARDER UNE DISTANCE MINIMALE DE 10 PI ENTRE LES MATIÈRES COMBUSTIBLES ET L'ARRIÈRE ET LES CÔTÉS DE L'APPAREIL. / LA CUISSON SANS SURVEILLANCE PEUT MENER À DES FEUX DE CUISSON. / UNE MAUVAISE UTILISATION PEUT CAUSER UN FEU. / CET APPAREIL EST CONÇU POUR BRÛLER DU CHARBON UNIQUEMENT. / EN CAS D'INCENDIE, APPELER LE SERVICE D'INCENDIE. / NE PAS ESSAYER DE DÉPLACER L'APPAREIL, D'ÉTOUFFER LE FEU OU DE VERSER DE L'EAU SUR LE FEU. RISQUE LIÉ AU MONOXYDE DE CARBONE! LA COMBUSTION DE CHARBON DANS UN ENDROIT FERMÉ PEUT VOUS TUER. ELLE ÉMET DU MONOXYDE DE CARBONE, QUI EST INODORE. NE JAMAIS FAIRE BRÛLER DE CHARBON OU DE BOIS SOUS UN TOIT OU DANS UN ENDROIT FERMÉ (MAISON, GARAGE, PORCHE, VÉHICULE OU TENTE). / NE JAMAIS UTILISER D'ESSENCE OU D'AUTRES FLUIDES EXTRÊMEMENT VOLATILS POUR ALLUMER LE FEU. ILS PEUVENT EXPLOSER. / PORTER DES GANTS PENDANT LE RETRAIT DES GRILLES DE CUISSON ET L'AJOUT DE CHARBON. / LES BRAISES CHAUDES DOIVENT ÊTRE COMPLÈTEMENT ÉTEINTES ET FROIDES AVANT D'ENLEVER LES CENDRES ET D'ENTREPOSER L'APPAREIL.



PRECAUCIÓN - SUPERFICIE CALIENTE

UNICAMENTE PARA USO DOMESTICO, AL AIRE LIBRE
REQUERIMIENTOS ELÉCTRICOS
TENSIÓN: 100-240VAC / AMPERAJE: 0.45A
VATIOS: 18W / HERCIOS: 50/60HZ



ADVERTENCIAS

Lea y siga todas las advertencias e instrucciones antes de ensamblar y usar el artefacto. El manual de instrucciones contiene información importante necesaria para el correcto ensamblaje y uso seguro del artefacto. Siga todas las advertencias e instrucciones cuando use la unidad. No opere este artefacto sin leer el manual de instrucciones.

RIESGO REDUCIDO DE DESCARGA ELÉCTRICA, MANTENER EL CABLE SECO Y FUERA DEL SUELO. / PARA ASEGURAR UNA PROTECCIÓN CONTINUA CONTRA EL RIESGO DE DESCARGA ELÉCTRICA, USE SOLAMENTE CON UN TOMACORRIENTE ELÉCTRICO APROBADO Y PUESTO A TIERRA. / PARA PROTEGERSE CONTRA UNA DESCARGA ELÉCTRICA, NO SUMERJA EL CABLE DE CONEXIÓN O EL PANEL DE CONTROL EN AGUA U OTRO LÍQUIDO. / NO LO EXPONGA A LA LLUVIA O EL AGUA. / GUARDE LA UNIDAD EN INTERIORES CUANDO NO ESTÉ EN USO, FUERA DEL ALCANCE DE LOS NIÑOS. / MANTÉNGALO SECO, NO SUMERGIR EN AGUA. / NO ALMACENE O USE GASOLINA U OTROS VAPORES O LÍQUIDOS INFLAMABLES CERCA A ESTE ARTEFACTO. / LA UNIDAD DEBE ESTAR SOBRE UNA SUPERFICIE ESTABLE Y NIVELADA SOBRE EL SUELO. / NO LO COLOQUE SOBRE MESAS O MOSTRADORES. / NO MUEVA LA UNIDAD MIENTRAS ESTÉ CALIENTE. / DESENCHUFE DEL TOMACORRIENTE ANTES DE LIMPIARLO. / MANTENGA 10 PIES (3 M) DE ESPACIO LIBRE COMO MÍNIMO DE LOS LADOS Y DE LA PARTE POSTERIOR DEL ARTEFACTO FRENTE A MATERIALES COMBUSTIBLES. / COCINAR SIN PRESTAR ATENCIÓN PUEDE PROVOCAR INCENDIOS DE COCCIÓN. / EL USO INDEBIDO PUEDE PROVOCAR UN INCENDIO INCONTROLADO. / ESTE ARTEFACTO HA SIDO DISEÑADO SOLAMENTE PARA ARDER CARBÓN VEGETAL. / SI OCURRE UN INCENDIO LLAME A LOS BOMBEROS. / NO INTENTE MOVER EL ARTEFACTO, APAGAR EL FUEGO O VERTER AGUA SOBRE EL INCENDIO. / ¡PELIGRO DE MONÓXIDO DE CARBONO! ARDER CARBÓN VEGETAL DENTRO DE UN ÁREA CERRADA PUEDE MATARLO. PRODUCE MONÓXIDO DE CARBONO, EL CUAL NO TIENE OLOR. NUNCA ARDA CARBÓN VEGETAL O MADERA BAJO UN TECHO O ÁREA CERRADA (HOGAR, GARAJE, PORCHE, VEHÍCULOS O TIENDAS DE ACAMPAR). / NUNCA USE GASOLINA U OTROS LÍQUIDOS ALTAMENTE VOLÁTILES COMO ENCENDEDOR. ESTOS PUEDEN EXPLOTAR. / USE GUANTES CUANDO RETIRE LAS REJILLAS DE COCCIÓN Y AÑADA EL CARBÓN VEGETAL. / LOS CARBONES CALIENTES DEBEN ESTAR COMPLETAMENTE DESECHOS Y ENFRIADOS ANTES DE RETIRAR LAS CENIZAS Y GUARDAR LA UNIDAD.

Model/Modèle/Modelo: **Serial No./No série/No. de serie:**
MB20040220 **XXXXXXXX**

For missing parts, instructions or replacement parts contact: / Pour obtenir des pièces manquantes, des instructions ou des pièces de rechange, prenez contact avec: /

Si le faltan piezas, las instrucciones o repuestos, contacte a:

MASTERBUILT MANUFACTURING, LLC • 5032 Milgen Ct • Columbus, GA 31907 • masterbuilt.com

MADE IN CHINA • FABRIQUÉ EN CHINE • HECHO EN CHINA

9804190017 210413-BT